
Retsudvalget

Til: Statsministeren

Dato: 13. december 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 366
Vil statsministeren i forlængelse af samrådet om retningslinjer for e-mails og sms’er 
den 7. december 2021 redegøre for, om hun på intet tidspunkt har interesseret sig for, 
undersøgt eller spurgt til, om nogle af de identificerede enheder har været anvendt af 
statsministeren, herunder om de 18 enheder, der er blevet udleveret til Granskningskom-
missionen, har været brugt af statsministeren, og i givet fald er ministeren så indstillet på 
at bede Statsministeriet om at undersøge, om en eller flere af de identificerede mobiltele-
foner/enheder er blevet anvendt af statsministeren, og om den/de mobiltelefoner/andre 
enheder efterfølgende er blevet udleveret til Granskningskommissionen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Britt Bager (KF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 20. december 2021.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Britt.Bager@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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